

CNH INCOMING WIRE INSTRUCTIONS 人民币汇款存入说明	
Country 国家	China (CNH) 中国(人民币)
CNH Amount 人民币金额
Intermediary Bank Name/Location 中介银行 名称/地址	East West Bank, Hong Kong Branch
Intermediary Bank SWIFT Code (FIELD 56A) 中介银行 SWIFT 代码	EWBKHKHHXXX
Beneficiary Bank Name/Location 收款银行 名称/代码	East West Bank, Pasadena, California
Beneficiary Bank SWIFT Code (FIELD 57A) 收款银行 SWIFT 代码	EWBKUS66XXX
Beneficiary (<i>Further credit to</i>) (FIELD 59) 收款人	Name 姓名:..... Account Number 账号:..... Address (Optional)地址可选填.....
Additional Information (FIELD 70) 其他信息	DO NOT CONVERT. Please contact EWB global team at 888-819-8883. 请勿兑换。请致电华美银行外汇部 888-819-8883 。

NOTE 备注:

1. 'Intermediary Bank' can also be known as 'Correspondent Bank' or 'Receiving Bank'.
“中介银行”亦可指代理银行或收款银行。
2. IBAN numbers used by certain European country banks are not required on funds transfer payments being sent to East West Bank.
汇款到华美银行账户不需要指定欧盟地区银行所要求使用的 IBAN 代码。
3. Field numbers are provided for the remitting bank for proper MT103 formatting.
收款银行将采用栏目代码作为正确的 MT103 格式。

Important Notice: 重要提示

If your vendor/sender of the wire chooses not to use our Intermediary bank, the funds may be already converted and/or you may experience a delay in the funds being posted to your Foreign Currency Account.

如果您的客人/寄款人不选择本行的代理银行进行汇款服务，有关汇款可能被兑换/延误支付到您的外币账户。本行因上述情形而导致的任何损失概不负责。